
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

        Θεσσαλονίκη, 25/4/2025 
 

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3΄Νότιου 
Τομέα Αθηνών 

 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 
ΘΕΜΑ: «Ζητήματα από την έλλειψη κτηνιάτρων στην Περιφερειακή 

Ενότητα Λήμνου» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Η Περιφερειακή Ενότητα (ΠΕ) Λήμνου, η οποία περιλαμβάνει τα νησιά Λήμνο και 
Άγιο Ευστράτιο, αντιμετωπίζει εδώ και τρεις μήνες σοβαρότατο πρόβλημα λόγω της 
πλήρους απουσίας κτηνιάτρων στις δημόσιες υπηρεσίες. Η ΠΕ Λήμνου διαθέτει περί 
τα 100.000 αιγοπρόβατα και βοοειδή, γεγονός που την κατατάσσει δεύτερη σε ζωικό 
κεφάλαιο στην Περιφέρεια Βορείου Αιγαίου, αμέσως μετά τη Λέσβο. Παρά την 
ιδιαίτερη σημασία της για την κτηνοτροφική παραγωγή και οικονομία της 
Περιφέρειας, η έλλειψη κτηνιάτρων έχει προκαλέσει αδυναμία διενέργειας των 
απαραίτητων κτηνιατρικών ελέγχων (π.χ. υγειονομικά πιστοποιητικά, εμβολιασμοί, 
σφαγή), εμπόδια στη μετακίνηση των ζώων για σφαγή εκτός Λήμνου, καθώς και 
οικονομική ασφυξία στους τοπικούς κτηνοτρόφους, που κινδυνεύουν με 
ολοκληρωτική καταστροφή, εάν η κατάσταση παραμείνει ως έχει. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

 
1. Τι μέτρα προτίθεται να λάβει άμεσα το Υπουργείο για την κάλυψη της ΠΕ Λήμνου 
με επαρκή αριθμό κτηνιάτρων, ώστε να αποκατασταθεί η εύρυθμη λειτουργία των 
κτηνιατρικών υπηρεσιών; 
 
2. Δεδομένου ότι η μετακίνηση ζώων εκτός Λήμνου για σφαγή απαιτεί σχετική 
έγκριση, προτίθεται η Περιφέρεια Βορείου Αιγαίου σε συνεννόηση με το ΥπΑΑΤ να 
δώσει το σχετικό δικαίωμα στους κτηνοτρόφους, τουλάχιστον προσωρινά; 
 
3. Ποια μέτρα στήριξης ή αποζημίωσης εξετάζονται για τους πληγέντες 
κτηνοτρόφους, οι οποίοι βρίσκονται πλέον σε δεινή οικονομική θέση; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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